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Abstract (en)
[origin: WO9010594A1] The invention relates to a vehicle jack (10) with a support (11). The jack (10) is operated by a hand crank (16) rotating with a
forked member (18) fitted with a transverse slot (17). The method of assembly of the hand crank (16) with the threaded rod (14) via a forked member
(18) on said rod (17) is obvious, even for an untrained user. The invention therefore makes a sensible contribution to the safe operation of vehicle
jacks.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a un cric pour véhicule (10) comportant une jambe-support (11). Le cric (10) est actionné au moyen d'une manivelle (16)
solidaire en rotation avec une fourche (18) présentant une rainure transversale (17). Méme pour un utilisateur inexpérimenté, le montage de
la manivelle (16) avec la tige filetée (14) devient simple grace a la fourche (18) prévue sur ladite tige filetée (14). L'invention apporte ainsi une
contribution utile & une manipulation sre des crics pour véhicule.
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